
 

 
 

                                                                             
 

 

 

Protokoll fört vid möte 2023-02-15 
 

Närvarande: Mikael Johansson, ordf 

Bo Sundell 

Bo Jonsson 

Carina Sollander 

Göran Kullberg 

Kenneth Fredriksson 

 

§ 289 Mötets öppnande 

Mikael öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.  

 

§ 290 Föregående protokoll 

Godkändes protokoll från mötet 221221. 

 

§ 291 Ekonomi lägesrapport 

Bo Sundell och Mikael Johansson redogjorde för förändringar i ekonomin. För tävlings-

verksamheten är behållningen för närvarande 134 000 kr samt 3 500 på ruterkontot.   

Alliansen behållning är 17 000 kr men beräknas nå de 33 000 som hyran kostar för andra 

kvartalet.  

  

§ 292 Nytt från Svenska Bridgeförbundet samt JHBF 

Kenneth informerade från mötet i Seniorkommittén. Rune Veneke från Åhus BK informerade 

om deras verksamhet vilket gav en hel del uppslag.  

 

§ 293 Ventilation 

Mikael informerade om ett möte med Peter beträffande ventilationen. Nu har man forcerat 

ventilationen på kvällstid när vi har tävlingar. Frågan om man kan göra samma sak när det 

gäller tävlingar på dagtid och helger tas upp.  

 

§ 294 Söndagsbridgen 

Göran informerade om att deltagandet på söndagskvällar varit mycket dåligt. Som mest har 

det varit 8 spelare. Glädjande är att det blivit två nya spelare som deltagit på söndagarna. Den 

fortsatta verksamheten kommer troligen att läggas ner efter februari månad om inte trenden 

vänder.   

 

§ 295 Jämtorna 

Ordförande Mikael Johansson avtackade dom ansvariga för Jämtorna vid deras avslutande 

tävlingstillfälle i januari. En ny grupp som tar över ansvaret för Jämtorna är nu utsedd. Det 

blir Pia Karlstedt, Ewa Nilsson, Solweig Åsén och Eva Eriksson.  

 

Storsjöbygdens Bridgeklubb 
  c/o Kenneth Fredriksson   070-64 66 217 

Fagerbacken 28,  831 46  ÖSTERSUND 

 



 

Deras första tävling som föregås av god mat blir 14 mars. Om det vid uppstarten skulle vara 

några ekonomiska problem kan Storsjöbygden bevilja ett räntefritt lån.  

  

§ 296 Kopiatorn 

Kenneth meddelade att kopiatorn inte fungerar som den skall trots patronbyte. Troligen är det 

frågan om något mekaniskt fel exvis trumman. Kenneth tar kontakt med Jerry som har sålt 

maskinen för att höra om det är någon idé att kosta på den. Vi har en laserskrivare som 

fungerar mycket bra men som skriver utan färg. Kenneth tar på sig att skriva ut det som bör 

färgläggas med egen utrustning. 

 

§ 297 Övriga frågor 

Kursverksamhet  

Bo Jonsson meddelade att hans bridgekurselever från pensionärsföreningarna har flyttat över 

kursverksamheten till våran spellokal. Ett bra initiativ för att dessa skall anpassa sig och tävla 

på klubben. Här kan Söndagsbridgen bli aktuell när deltagarna kommit lite länger i kursen.     

 

§ 298 Nästa möte 

Beslöts att fastställa nästa möte till 19 april kl 17.30. 

 

§ 288 Avslutning 

Ordföranden avslutade dagens möte. 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

 

Kenneth Fredriksson   Mikael Johansson 

sekreterare    ordförande 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

 


